
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Ungdomsråd 
Møtested: , Bakeriet 
Dato: 04.06.2020 
Tid: 09:00 - 14:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Ylva Bjerkan-Refsnes Leder  
Stian Bremnes Nestleder  
Marthe Larsen Medlem  
Sigve Hårstad Medlem  
Victoria Sydskjør Medlem  
Maia Kosberg Medlem  
Mascha Karkosz Medlem  
Viktorija Krisciokaityte Medlem  
David Kjenes Medlem  
Tora Marie Sæther Medlem  
Marit Jansen Medlem  
Nina Edvardsen Medlem KRF 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
  

 
 

Merknader: 
 
 
 
  



 

Saksnr Innhold Lukket 
 Orienteringssak  

OS Status i korona-tiden  

OS Utdaterte eller manglende skolebøker ved skolene  

OS Oppstart av oppslagskasse inn til Elevrådet  

OS Plakater om handlingsplan Olweus og helsesøster  

 Drøftingssak  

DR Skolestruktur i Åfjord kommune  

DR Markering for kommunesammenslåing - Ung Åfjord 
2020 

 

DR Veileder for gode klasseromsmøter/elevrådsmøter  

DR Resultater fra undersøkelse for elevmedvirkning  

DR Ungdomsrådet sin søknadsportal  

DR Drøfting av ekskursjonsplan  

 Orienteringssak  

OS Sommerklubb  

OS Opplæring i GAT  

 Drøftingssak  

DR Hvordan rekruttere folk til Ungdomsrådet?  

DR Evaluering av Ungdomsrådet  
 
 
  



Orienteringssak 

OS 14/20 Status i korona-tiden 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Sør-Roan skole: 
Skoledagen har blitt gjennomført ved å ha teamsmøter på morgenen og oppgaver etter lunsj.  
 
Brandsfjorden skole: 
Det var mye skolearbeid i starten. De har hatt teamsmøter hver morgen med registrering og 
undervisning.  
 
Stokksund Oppvekstsenter: 
Passelig med lekser, lite i starten. Mange ble glade for hjemmeskole og noen gikk opp i prestasjoner. 
Sosialt å komme tilbake. 
 
Åset skole: 
Mye lekser i starten og ikke så mye teams. Oppmøte på morgenen på teams. Litt andre 
vurderingsformer.  
 
Åfjord videregående skole: 
For mye innleveringer i starten. Måtte ta det opp i elevrådet at det ble for mye. Vært vanskelig for 
yrkesfag med mer teori. Elevene er glade for å være tilbake. Angående russetid fikk man møtes fem og 
fem etter hvert, men dette gjorde at ikke alle ble inkludert. Fikk senere møtes 20 om gangen og da ble 
det bedre og mer inkludering.  
 
 
 
 
 
 

OS 15/20 Utdaterte eller manglende skolebøker ved skolene 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
 
 
 
 

OS 16/20 Oppstart av oppslagskasse inn til Elevrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  



Behandling: 
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
 
 
 
 

OS 17/20 Plakater om handlingsplan Olweus og helsesøster 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
 
 
 
 
  



Drøftingssak 

DR 24/20 Skolestruktur i Åfjord kommune 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Nina er leder for utvalget Helse og oppvekst. Skolestruktur har vært en sak i Roan før sammenslåingen, 
men ikke vært en sak i Åfjord på 11 år. Det er en lang prosess. Alle skolene i kommunen skal sees på. Det 
skal lages et infoskriv som administrasjonen lager, som skal presenteres for innbyggerne i kommunen. 
Da blir det skjema på nett, som innbyggerne skal kommentere? 
 
Hva mener Ungdomsrådet? 
Noen mener at det er en god idé å slå sammen ungdomstrinn. Flere elever å velge blant med tanke på 
det sosiale. Miljøet blir lite på små skoler. Men det er også godt å ha en liten klasse, liten skole, for det 
gir også goder. God oversikt, lett å arrangere ting og alle blir sett.  
 
Ikke bare fordeler med å være stor. Store klasser – ønske om mindre grupper. Små klasser – ønsker 
større grupper. Er klassene små, så blir det ofte samme prøver for 8.-10. klasse. Det blir da stor forskjell 
om du er eldst eller yngst i gruppa. 10. klasse har 8. klassebok i naturfag. Vanskelig med 10. klassebok i 
8.  
 
Skal vi ha ren ungdomsskole i kommunen? Kvalitet kommer ikke an på størrelse! Stor skole med mindre 
grupper hadde vært bra. 
 
Det blir veldig langt å reise for noen (noen får to timer med buss hver dag. Flytte ungdomstrinn til 
Stokksund? Da blir det like langt for alle.  
 
Ikke alle uttalte seg. Ble også sagt at det er vanskelig å si noe om noe som kanskje ikke vil skje mens de 
går på skolen.  
 
 
 
 Votering: 
 
 
Vedtak: 
Viktig at alle elevene får uttale seg. Ha det som elevrådssak – ta det som sak i klassene. Ha det fast på 
programmet til høsten.  
 
 
 
  



DR 25/20 Markering for kommunesammenslåing - Ung Åfjord 2020 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Denne uka har fått veldig gode tilbakemeldinger. Noe bør være obligatorisk og noe bør være frivillig. 
Dette er noe som alle vil ha.  
 
Vi bør søke kommunen om midler tidlig, slik at vi får planlagt godt. Ungdomsrådet som arrangør i 
samarbeid med kommunen. Ønsker å søke om 200 000kr. Bør være et opplegg for ei hel uke. Noe felles, 
noe lokalt på skolene.  
 
Ungdomsrådet kan bestemme tema.  
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Sak på første møte til høsten.  
 
 
 

DR 26/20 Veileder for gode klasseromsmøter/elevrådsmøter 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Stokksund oppvekstsenter: 
Så på heftet og synes det var ok.  
 
Sør-Roan skole: 
Ikke sett på det 
 
Åset skole: 
Har snakket om det, og syntes det var bra.  
 
Brandsfjord skole: 
Helt greit hefte. Stod en del om klassens time – plan er bra.  
 
Åfjord videregående skole: 
Elevenes stemme må høres.  
 
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet ønsker en slik plan, og vil den skal gjelde for alle skolene. Marit tar det med i 
skoleledelsen.  
 
 
 



DR 27/20 Resultater fra undersøkelse for elevmedvirkning 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Stokksund oppvekstsenter: 
Gjenkjennelig, men noen stusset over noen av svarene.  
 
Sør-Roan skole: 
Ikke sett på det. 
 
Åset skole: 
Lite av elevmedvirkning. Lærerne må være mer åpen når det gjelder å høre på elevene.  
 
Brandsfjord skole: 
Så på undersøkelsen og synes det er lite av elevmedvirkning.  
 
Åfjord videregående skole: 
Her synes de at skolen hadde fått ikke så gode score.  
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Elevenes stemme må bli hørt og tatt på alvor. Dette bør det jobbes med på skolene!  
 
 
 
  



DR 28/20 Ungdomsrådet sin søknadsportal 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Ungdomsrådet har mulighet til å gi støtte til tiltak som kan styre oppvekstmiljøet til barn og unge i 
målgruppen 0-20 år.  

 Barn og unge skal være med i arbeidet med planlegging og gjennomføring av tiltaket, gjerne 
være søknadsskrivere. 

 Tiltakene skal være av begrenset varighet og skal ikke brukes til ordinær drift. 
 Pengene kan brukes til mindre engangsinvesteringer, men skal ikke medføre kommunale 

driftskostnader. 
 Pengene kan brukes til leie av instruktører til bestemte kurs eller aktivitetstiltak av begrenset 

varighet.  
 Hvis ungdomsrådets midler ønskes brukt til utbedring av kommunal eiendom, må dette avklares 

med Åfjord kommune før gjennomføring (eks. badeplass, lekeplass og lignende).  
 
Hva skal søknaden inneholde? 
Så enkel om mulig.  
 
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Vi beholder søknadskriteriene som de er. Søknaden skal være så enkel som mulig, slik at det er greit å 
søke. Søknadsportalen skal gjelde fra høsten. Ungdomsrådet informerer elevrådene. Henge opp 
kriteriene på oppslagstavlen på de ulike skolene.  
 
 
 
  



DR 29/20 Drøfting av ekskursjonsplan 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Stokksund oppvekstsenter: 
Synes planen så ok ut. 
 
Sør-Roan skole: 
Synes planen så ok ut, men har også innspill til to ekstra fellesturer.  
 
Åset skole: 
Synes planen så ok ut.  
 
Brandsfjord skole: 
Synes planen så ok ut. Men ønsker årlig avslutningstur for 10. klasse. 1. og 2. trinn ønsker flere turer inn 
i planen.  
 
Åfjord videregående skole: 
Ingen skriftlig plan, men gjennomfører noen turer hvert år. Studiespesialiserende har tur med hvite 
busser annenhvert år. Falstad annenhvert år. Tur til Trondheim (historie som tema).  
Hva med yrkesfag? Bygg og anlegg – tur til Selbu. Eller er det utveksling.  
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådet støtter ekskursjonsplanen, men ber skoleledelsen å se på innspillene.  
 
 
 
  



Orienteringssak 

OS 18/20 Sommerklubb 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Gamle Roan: 
Skal ha sommerklubb de tre første ukene av sommerferien. 1.-9. klasse fra 09.00-15.00.  
 
Røde kors og Frivilligsentralen har tenkt det samme.  
 
Nå blir det felles for Åfjord. Åpent for alle. Mange ulike aktiviteter ute. Muligens ordnet med skyss. 
Harriet Larsen skal bidra inn, hun har drevet med dette før.  
 
Håper på å få det til gratis. 
 
Kom gjerne med gode ideer!  
 
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Nina informerer på skolene når alt er klart.  
 
 
 

OS 19/20 Opplæring i GAT 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Evelyn Larsen kom innom for å holde opplæring i GAT som brukes for å føre møtegodtgjørelse.  
 
Det vil være 250 kroner pr møte.  
  
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Satser på å få denne opplæringen i første møte til Ungdomsrådet til høsten.  
 
 
 
  



Drøftingssak 

DR 30/20 Hvordan rekruttere folk til Ungdomsrådet? 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Hvorfor bør man bli med i elevråd og Ungdomsrådet? Her ønsker man å lage en film selv om temaet. 
Elevorganisasjonen var hos Åfjord videregående skole og motiverte/fortalte hva det handlet om. Dette 
gjorde at alle elevene har fått mer informasjon.  
 
Man bør gi samme informasjon til alle skoler. Komme med forslag på personer som kan egne seg, og 
eventuelt si hvorfor man har lyst selv.  
  
 
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Marit og Nina informerer om Ungdomsrådet på alle skolene.  
 
 
 

DR 31/20 Evaluering av Ungdomsrådet 

Saksprotokoll i Ungdomsråd - 04.06.2020  
Behandling: 
Punkter medlemmene ønsker møtene skal ha: 

 Møtene skal være halve dager 
 Mat på møtene 
 Starte kl 12.00 
 Mer aktivitet 
 Jobbe med å bli bedre kjent 
 Viktig å være på alle skolene 
 Avholde møter minimum en gang per mnd 
 Viktig med første møte i september 

  
Votering: 
 
 
Vedtak: 
Tar disse punktene med videre inn i planleggingen til neste skoleår.  
 
 
 


